

# Signerat dokument

via <https://min.ebox.nu>



## Signering av protokoll 2024-04-02

### Signerad text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande

Namn: 2024-04-02 Styrelseprotokoll.pdf

Storlek: 278572 byte

Hashvärde SHA256:

5e178405a66083ec9b9706dc363891fcaa52bafdb6c9d2cea5eae3e7fcc9a599

*Originalfilen och signaturerna är bifogade som bilagor till denna PDF.  
För att öppna bilagorna kan en dedikerad PDF-läsare krävas.*

### Signerat av 3:

LISBETH CARLSSON LILJEQVIST

Signerat med BankID 2024-04-15 14:16 Ref: 97d4c12c-7d97-4cc8-93a9-25d41eaccb8c

Vivi Ann-Christin Johansson

Signerat med BankID 2024-04-15 10:37 Ref: 304e1184-a626-4573-846a-4141b5715439

SOFIA SUNDKVIST

Signerat med BankID 2024-04-15 08:27 Ref: 9a92a79f-950b-42a7-9ec7-00fa64f97d64



**SVENSKA DVÄRGHUNDKLUBBEN**

## **Protokoll fört vid styrelsemöte 2024-04-02**

Närvarande: Liz-Beth C Liljeqvist, Agnes Thorlaksdottir, Sofia Sundqvist, Tina Johansson, Jimmie Lundgren, Lowe Kanflod, Jan Törnblom, Anna Carlsson, Inger Hansson, Ann-Christin Johansson

Anmält förhinder: Mia Sandberg

### **§44 Mötets öppnande**

Ordförande Liz-Beth C Liljeqvist öppnade mötet och hälsade samtliga deltagare välkomna till detta verksamhetsår, extra varmt välkomna till de nya styrelsemedlemmarna. Vi började med en kort presentation.

### **§45 Godkännande av dagordning**

Dagordningen godkändes.

### **§46 Val av protokolljusterare**

Anki Johansson valdes till att jämte ordförande justera protokollet.

### **§47 Genomgång av föregående mötesprotokoll**

Fanns inget protokoll.

### **§48 Ekonomisk Rapport**

Ingen ny rapport har kommit in. Ekonomin är mycket ansträngd då klubben har gått back i flera år. 2023 års förlust lades till löpande räkning. Vårt mål för året blir att kunna ordna aktiviteter för våra medlemmar men ändå kunna hålla den budget som togs på fullmäktige.

### **§49 Val till kommittéerna**

**Beslut att kommittéerna kommer att se ut som följer nedan.**

*Rasklubbsrådgivningskommittén* - **Liz-Beth C Liljeqvist.**

*Kommittén för Avel och hälsa* - **Sammankallande: Anki Johansson**, i denna kommitté ingår också Moa Persson och Lowe Kanflod.

*Utställningskommittén* - **Sammanställande: Agnes Thorlaksdottir**, i kommittén ingår också Mia Sandberg, Anna Carlsson, Jan Törnblom, Inger Hansson, Mia Ternvald. Agnes kollar med de som tidigare suttit i kommittén om de vill fortsätta och se till att hon får den informationen från de som varit med tidigare.

*Domarkommittén* - **Sammanställande: Jan Törnblom**, i kommittén ingår också Anki Johansson och Tina Johansson.

*Sponsorkommittén* - **Sammanställande Jimmie Lundgren**, i kommittén ingår också Liz-Beth C Liljeqvist och Lowe Kanflod.

*PR, Info och IT* – **Sammanställande: Agnes Thorlaksdottir**, i kommittén ingår också Jimmie Lundgren och Anna Carlsson.

*Arbetsgruppen för domarkonferens 2024* – **Sammanställande: Liz-Beth C Liljeqvist**, i kommittén ingår också Moa Persson och Inger Hansson.

*BPH-kommittén* - **Sammanställande: Agnes Thorlaksdottir**, i kommittén ingår också Lena Olsson och Kerstin Malm.

*Budgetansvarig* – **Inger Hansson**. Henens uppdrag blir främst att ha kontroll på utskällningarnas budget och granska de fakturor som rör utställningarna.

*Utbildningskommitté* - Vi behöver hjälpa rasklubbarna att utbilda sina uppfödare. Det är flera av våra raser i SDHK som nu är under granskning. Anki föreslår att vi ska bilda en utbildningskommitté. **Beslut: Vi bildar en utbildningskommitté och ansvarig för denna kommitté blir Liz-Beth C Liljeqvist.**

## **§50 Kommittéer, arbetsgrupper, rapporter och beslut:**

*Ordförande* - Nu har vi fått datum för de webinarium som Sveland kommer att köra under april månad för våra medlemmar.

Liz-Beth rapporterar från en av rasklubbarna som haft problem med att fylla alla val i sin styrelse.

Liz-Beth har varit i kontakt med en rasklubb angående förslag om att de vill föra in hälsoprogram steg 2 för patella på sin ras. De kommer ta upp frågan på sitt årsmöte. Om det blir ett positivt beslut så kommer de att skicka in en skrivelse till SDHK. Om den kommer in så lämnas den till vår avel och hälsa kommitté som bereder frågan inför ett VU beslut. Anki ringer också och pratar med dem.

I vårt avtal från vår fodersponsor så har vi endast pratat med dem om sponsring till våra officiella utställningar. Liz-Beth har ställt frågan till dem om sponsring till vår inofficiella utställning.

Vi har fått en förfrågan om ett företag som vill ha monter i Tågarp. Vi säger ja till det.

Delmar kommer att ha monter på vår jubileumsutställning

*Vice ordförande* - Anki informerar om de mötet som vi hade den 26/3 där de informerades från MO och FBK:s rasutvecklingskonferens. Det var ett 50-tal som var med och lyssnade både medlemmar, domare och medlemmar från CS.

Anki har blivit kontaktad av andra klubbar som är intresserad av detta upplägg

#### *Sekreterare*

Kallelse rasklubbskonferensen – Vi kommer att lägga ut informationen om mötet på hemsidan inkl. länk och sedan delar vi i sociala medier. Sofia skickar information till Agnes som gör länken.

*Rasklubbsrådgivningskommittén* - Se ordförandes punkt.

*Kommittén för Avel och hälsa* - Vi pratar om de RAS vi har på gång och de som kommit in.

*Utställningskommittén* - 334 anmällda till vår inoff. på lördag. Nya utställningskommittén kommer att ha ett första möte inom kort. Skicka PM till de klubbar som har tidning. Vi diskuterar att ha en inoff. i höst. **Vi beslutar att Janne boka lokal för vår tvådagars 2025.**

*Domarkommittén* - Alt är klart med domare och deras resor inför Gimo.

*Sponsorkommittén* - Se ordförandes punkt

*PR, Info och IT* – Om man behöver hjälp med att komma igång med sin mail eller få klart med SharePoint så tar man kontakt med Agnes. Bra att dela våra SDHK utställningar i hundutställningsgrupper. Jimmie lägger regelbundet upp i våra sociala medier från våra huvudsponsorer. Liz-Beth ber Delmar att skicka info till oss så vi kan marknadsföra dem.

*Arbetsgruppen för domarkonferens 2025* - Möte den 4/4. Det behöver gå ut information till de domare som anmält sig till konferensen 2024 så de får information om att den är flyttad. Agnes skickar vilka det var som anmält sig till Liz-Beth.

*BPH-kommittén* - Inget att rapportera

## **§ 51 Skrivelser och ärenden**

| Diariennr. | Beskrivning                              | Kommentar                                                                               |
|------------|------------------------------------------|-----------------------------------------------------------------------------------------|
| 2024-013   | Svensk hundungdom möte 20-21/9           |                                                                                         |
|            | Examinator förslag Kurt Nilsson från FBK | <b>Beslut: att godkänna detta. Omedelbart justerat. Sofia skickar in detta till SKK</b> |

|            |                                                                                      |                                                                                                                                                                           |
|------------|--------------------------------------------------------------------------------------|---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| 2024-065   | Helgkurs för avelsfunktionärer 27-28/4                                               | Anmälan senast 8/4 1800 kr<br>Vi skickar ingen.                                                                                                                           |
| 2024-070   | Remiss stadgar                                                                       | Svar senast 30 juni<br>Sofia skickar till rasklubbarna svar om en månad. Tar upp frågan på vår planeringshelg.                                                            |
| B 2024-002 | Kommentarer RAS för Phalene                                                          | Sofia vidarebefordrar detta och be dem skicka sitt svar till henne.                                                                                                       |
| 2024-073   | Utökat rasregister mops, fransk bulldogg och bostonterrier, Alexandra Drott Staedler | Rasklubbarna ska svara senast 28/4.                                                                                                                                       |
|            | SRTK stadgeändringar                                                                 | Russkiy Toy och Bolonka klubben har på sina årsmöten tagit beslut om att de vill ändra i sina stagar. Liz-Beth tar kontakt med SKK för att se hur vi går vidare i frågan. |

## §52 Övriga ärenden

Planeringskonferens – hos Sofia den 9/5. Vi ansluter på kvällen den 8/5 kl. 18.00. Den som inte kan anmäler det till Sofia snarast. Vi bestämmer i chatten vem som tar med vilken mat.

## §53 Nästa möte

Det fysiska mötet hemma hos Sofia den 9/5.

## §54 Mötets avslutande

Ordförande tackade samtliga mötesdeltagare för kvällen och förklarade mötet avslutat.

*Signeras digitalt via min.ebox.nu*

Liz-Beth C Liljeqvist, Ordförande

Sofia Sundkvist, vid protokollet

Anki Johansson, justerare